
Mondelinge vragen CDA voor Vragenuur PS 8 april 2024 
inzake “Realisatie NNN” 
 

 

GS heeft laten weten dat het doel om in 2027 alle NNN gebieden te hebben verworven en in 2029 

alle NNN gebieden te hebben ingericht niet haalbaar is en wordt losgelaten. Het CDA heeft al 

jarenlang aangegeven dat dit beleid volstrekt onrealistisch was en zijn blij dat GS dit nu ook ziet. 

Wij zijn van mening dat beleid realistisch en haalbaar moet zijn en dat de overheid betrouwbaar 

moet zijn. Het CDA wil weten wat de mededeling van GS betekent voor het vervolg van de NNN 

doelen en landeigenaren. Wij hebben de volgende vragen. 

 

1. Voorheen werd door GS gesteld dat we het NNN in 2027/2029 zouden moeten afronden. 

Is die verplichting vanuit het Rijk vervallen of was die er eigenlijk niet? 

2. Kunnen wij ervan uitgaan dat de opgave om 300 hectare extra NNN te realiseren in de 

binnenduinrand nu ook niet meer aan de orde is? 

3. Wordt werken aan NNN vanaf nu weer op vrijwillige basis gedaan? Zodat landeigenaren 

niet worden gedwongen om mee te werken, zoals bij aanvang van NNN ook was 

afgesproken? 

4. Hoe gaat u om met landeigenaren waarmee u reeds in gesprek was over realisatie NNN en 

die eigenlijk niet willen meewerken. Krijgen zij bericht dat verplichte realisatie niet meer 

aan de orde is? 

5. Krijgen landeigenaren die in veel gevallen ten einde raad waren over toekomstperspectief 

van hun bedrijf en juridische kosten hebben gemaakt om gedwongen realisatie NNN te 

voorkomen, hun gemaakte kosten vergoed? 

6. Gaat GS hun NNN doelen opnieuw tegen het licht houden en kunnen we op korte termijn 

nieuwe realistische doelen verwachten? Betekent dat ook dat er minder NNN gerealiseerd 

zou kunnen worden?  
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